
Z á p i s 
  

z konference Českomoravského svazu chovatelů poštovních holubů, z.s., konané dne 

27.02.2021. formou videokonference. 

  

Přítomni: delegáti Oblastních spolků Beskydy, Brno, Český západ, Domažlice, Haná, Hlučín, 

Hodonín, Horácko, Karlovy Vary, Karviná, Lidice, Louny, Náchod, Opava, Pardubice, 

Podoubraví, Polabí, Praha, Prácheň, Středočeský, Tábor, Východočeské, Třinec, Uničov, 

Uherské Hradiště, Valašsko, Vysočina, Zlín, Znojmo. 

 

Omluveni: delegáti Oblastních spolků České Budějovice a Chomutov. 

 

Členové prezídia: Ing. Novotný Jaroslav, Lundák Pavel, MVDr. Polášek Martin, Ing. Randják 

Roman, Bortlová Dagmar, JUDr. Opatrný Pavel, Ing. Jakubec Jan, Hrudka Václav, Husák Petr a 

Ing. Hlaváček Jiří. 

 

Omluveni: RSDr. Uherek Zdeněk, Uherek Miroslav, Ing. Krejzek Rostislav a Svoboda Oldřich. 

 

Program: 1. Volba mandátové a návrhové komise 

  2. Zpráva prezidenta svazu za rok 2020 

  3. Zpráva mandátové komise 

  4. Zpráva pokladníka svazu o hospodaření za rok 2020 

  5. Zpráva předsedy ústřední revizní komise 

  6. Návrh rozpočtu svazu na rok 2021 

  7. Termínový kalendář na rok 2021 

  8. Předložení návrhu změn ZŘ a výstavního řádu 

  9. Návrh soutěží ČR 2021 a jejich propozic  

10. Informace o podmínkách FCI pro olympiádu Rumunsko 

11. Reprezentace svazu pro MS holoubat v Srbsku a ME v Portugalsku 

12. Provedení testů na doping 

13. Ocenění soutěží ČR za rok 2020 a CV 2022 

14. Čestné členství ve svazu 

15. Diskuze 

16. Návrh na usnesení svazové konference 

 

Po přihlášení všech účastníků svazovou konferenci zahájil prezident svazu Ing. Novotný 

Jaroslav. Přivítal přítomné a podal navrhl programu konference. Navržený program byl 

jednohlasně schválen. 

 

1. Volba mandátové a volební, resp. návrhové komise. 

Do mandátové a volební komise byli navrženi: MVDr. Polášek Martin, Ing. Vašíček Karel a 

Husák Petr  

Hlasováno - pro 76 hlasů. Schváleno jednohlasně. 

Do návrhové komise byli navrženi: Ing. Václav Švec, Ing. Halfar Robert, Mecerová 

Michaela 

Hlasováno – pro 76 hlasů. Schváleno jednohlasně. 

 

2. Zpráva o činnosti svazu za rok 2020. 

Zprávu přednesl prezident svazu Ing. Novotný Jaroslav. V roce 2020 se svaz úspěšně zhostil 

uspořádání Středoevropské výstavy. Závodní sezóna byla v nelehké době zahájena po jednání 



místopředsedy poslanecké sněmovny Tomáše Hanzela s ministrem zdravotnictví. Možná i tato 

situace se podepsala na organizaci závodů. V některých OS výrazné snížení počtu závodů i počtu 

závodících chovatelů. Rodové kroužky 2020 byly výrazně nekvalitní, svaz uplatnil u výrobce 

reklamaci a dosáhl vrácení 40% ceny kroužků. Závodní gumičky jsou skladem v kanceláři svazu, 

zemské spolky zajistí distribuci. Časopis „Poštovní holub“ byl řádně vydáván a redakční rada 

pracovala zodpovědně. Prezident zmínil i velkou solidaritu chovatelů s povodní postiženým 

chovatelem OS Uničov panem Bartlem. V tomto roce byl svaz úspěšně reprezentován 

v mezinárodních akcích Inter mistrovství, ME Mira, MS Arad a WBP (nejlepší holub světa). 

 

3. Zpráva mandátové komise. 

Zprávu předložil MVDr. Polášek Martin. Na dnešní svazové konferenci jsou přítomni zástupci 

29 oblastních spolků. Omluveni jsou zástupci oblastního spolku České Budějovice a Chomutov. 

Celkem je k dispozici 76 hlasů (nadpoloviční většina 39 hlasů).  

 

4. Zpráva pokladníka svazu o výsledku hospodaření v roce 2020. 

Zpráva přednesl pokladník svazu Ing. Jan Jakubec. 

Čerpání rozpočtu v roce 2020        

Příjmy                         1 168 364 Kč 

Výdaje                        1 087 834 Kč 

Rozdíl                      +      80 530 Kč 

Na kladný výsledek při výpadku příjmů za časopis (kompenzace nevydaných čísel 2019) a z 

internetové dražby mělo vliv především úspory výdajů z nekonání schůzí FCI, ocenění soutěží na 

CV, nákladů na CV a neuskutečněné dopingové kontroly.  

 

5. Zpráva předsedy ústřední revizní komise. 

Zprávu přednesl člen ústřední revizní komise Zeman František v zastoupení předsedy Svobody 

Oldřicha. Kontrola byla provedena za rok 2020 a nebyly zjištěny žádné závady. Kontrolní zpráva 

je přílohou zápisu. 

Hlasování ke zprávě pokladníka /hospodaření za rok 2020/ a zprávě předsedy ÚRK. Zprávy byly 

schváleny jednohlasně / 76 hlasů /. 

 

6. Návrh rozpočtu svazu na rok 2021. 

Návrh rozpočtu svazu na rok 2020 předložil pokladník Ing. Jakubec Jan. 

Předpokládaný příjem:       1 010 000 Kč 

Předpokládané výdaje:       1 010 000 Kč 

Rozdíl:   0 Kč. 

Rozpočet je plánován jako vyrovnaný. Příjmové i výdajové položky vycházejí ze skutečných 

čísel roku 2020 a očekávaných finančních operací v roce 2021. 

Hlasováno: pro 76 hlasů. Schváleno. 

 

7. Termínový kalendář na rok 2021 

- Členské příspěvky na rok 2021 činí 100,- Kč za člena. Chovatelé do 18-ti roků členské 

příspěvky neplatí.  

- Rodové kroužky na rok 2022. Kroužky objednat na formuláři do 31.3.2021. Cena kroužku 

na rok 2022 činí 3 Kč/kus. 

- Závodní gumičky na rok 2022. Gumičky objednat na formuláři do 31.3.2021. Cena gumičky 

na rok 2021 činí 1,70 Kč. 

 



- Závodní plány + složení týmů + kooperace + seznamy mladých chovatelů zaslat do 

31.3.2021 na adresu výcvikářů zemských spolků. 

- Celostátní výstava 14.1. – 15.1.2022 bude v Hluku a organizátorem ŘV MSS.  

-    dále je třeba zaktualizovat funkcionáře všech  MS a ZO a  zaktualizovat souřadnice všech              

     členů a to do 15.04.2021 
-    školení výcvikářů letos nebude 
 

8. Předložení návrhu změn ZŘ a výstavního řádu  

Absence podzimních zemských konferencí neumožnila předložení úprav svazových dokumentů 

této konferenci. 

Změny ZŘ týkající se hostování – bylo uloženo zemským spolkům projednat na zemských 

konferencích s tím, že návrhy budou předloženy příští konferenci svazu.  

Projednání nového Výstavního řádu bylo také odloženo. V platnosti zůstávají stávající znění 

svazových dokumentů. 

 

9. Návrh soutěží ČR 2021 a jejich propozic 

Byl podrobně probrán návrh na celostátní soutěže. Návrh byl zaslán všem předsedům OS. 

Průběžně na základě připomínek k návrhů byly provedeny kosmetické změny.  

Hlasování: pro 76 hlasů. Schváleno jednohlasně. 

 

10. Informace o podmínkách FCI pro olympiádu Rumunsko 

V kategorie sport budou dvě skupiny, a to A kolekce výkony z roku 2019 a 2020 roční soutěže 

z roku 2020 a kategorie B kolekce z roku 2020 a 2021 roční soutěže budou z roku 2021. 

Standard bude z roku 2019, 2020 a 2021, roční soutěže z roku 2021.  

Pokud se uskuteční olympiáda určitě bude i kongres. Prezidium navrhlo pro účast do sportovní 

komise Ing. Novotný Jaroslav a MVDr. Polášek Martin a do standardní komise Ing. Krejzek 

Rostislav a Hrbáč Daniel.  

 

11. Mistrovství světa holoubat se uskuteční v Srbsku a Mistrovství Evropy holoubat v 

Portugalsku. Všechny kolekce České republiky bude tvořit 10 chovatelů + 10 mladých 

chovatelů. MS a ME se losovalo z přihlášených chovatelů na základě zveřejněného klíče. Pro 

MS v Srbsku byli účastníci vybráni z mistrovství OS holoubat a CM do 25 let. Pro ME v 

Portugalsku z mistrů OS starých holubů a mladých do 25 let účastníků hlavní sezóny 2020. 

 

ME MIRA-MISTŘI OS:   ME MIRA-MLADÍ CHOVATELÉ: 
1.) Novák J.+syn – Pardubice              1.) Srníček J.+Lucie - Karviná 
2.) Vítovec P. +M. – Prácheň   2.) Hrušák Aleš - Zlín 
3.) Menšík Ladislav – Podoubraví  3.) Strnadel Jan - Valašsko 
4.) Suchánek Martin – Hlučín   4.) Zadražilová Martina - Horácko 
5.) Hrušák Pavel – Zlín   5.) Hryčovský Štěpán - Hodonín 
6.) Školník Josef – Náchod   6.) Jochman Zd.ml. - Hodonín 
7.) Forman Milan – Východočeská  7.) Zadražil Václav - Horácko 
8.) Reiterman J.st. – Horácko   8.) Husák Tomáš - Středočeské 
9.) Škovran Stanislav – Haná   9.) Slabíková Karin + Elen - Valašsko 
10.) Novák Josef – Tábor   10.) Veselý Luboš ml. - Horácko 
náhradník:Bastl Josef – Domažlice  náhradník: Baronová Simona - Karviná 

Po dodatečné kontrole byla náhradnice ME mladých Baronová Simona vyřazena, neúčastnila se 

závodní sezóny starých holubů (podmínka). Náhradníkem byl dolosován Jan Janča z OS Uh. 

Hradiště. 

 



 

MS SRBSKO - MISTŘI OS HOLOUBAT:  MS SRBSKO-MLADÍ 
1.) Hanák Milan - Uh.Hradiště   1.) Dvořák Tomáš - Zlín 
2.) Malec Vratislav- Podoubraví   2.) Novotná Kateřina - Vysočina 
3.) Gruber Simon – Brno    3.) Srníček J.+Lucie Karviná 
4.) Filipi team – Pardubice    4.) Baronová Simona - Karviná 
5.) Hahnel Rudolf – Louny    5.) Slabíková Karin+Elen - Valašsko 
6.) Šabata Jan – Vysočina    6.) Doleček Patrik - Valašsko 
7.) Kamenář K.+L. – Zlín    7.) Strnadel Jan - Valašsko 
8.) Noga Ludvík – Třinec    8.) Husák Tomáš - Středočeské 
9.) Milota Milan – Prácheň    9.) Maňák Štěpán - Hodonín 
10.) Bartůněk Jaroslav – Polabí   10.) Hrušák Aleš - Zlín 
náhradník: Fajmon team – Znojmo   náhradník: Hryčovský Štěpán - Hodonín 
 

do 1.5.2021 musí vylosovaní účastníci nahlásit čísla připravených holoubat, nenahlášená místa 

budou obsazena náhradníkem. Termín dodání holoubat do svozového místa Brno bude upřesněn, 

přibližně do 10.05.2021 
 

 12. Provedení testů na doping 

Vzhledem k tomu, že se jedná o olympijský rok je třeba zajistit dopingovou kontrolu. Plánovaný 

počet kontrol je 4 a to 2 v Čechách a 2 na Moravě. Bude zajištěno ve spolupráci s německým, 

svazem. 

 

13. Ocenění soutěží ČR za rok 2020 na CV 2022. 

Konference schválila způsob předání ocenění celostátních soutěží 2020, na CV 2022. Jiná 

možnost dnes není. 

 

14. Čestné členství ve svazu  

Prezídium udělilo titul Čestný člen svazu: Ing. Vašíček Karel OS Brno a Boušek František OS 

Praha 

 

15. Diskuze 

- Ing. Vašíček pozdravil konferenci a poděkoval ze udělení Čestného členství 

- Kvapil, Jurásek, Kubáček diskutovali na téma hostování  

- MVDr. Polášek požádal, aby OS udělaly znovu seznam konstatovacích systémů s podrobným 

uvedením o  jaký systém se jedná, jaký je to model a jaký SW je nainstalován. 

- Voneš, Zadražil, Frenzl poukázal na problém dravců. Prezident poukázal, že je velmi těžké 

prokázat škodu, když je holub dravcem odnesen. Pan Frenzl informoval o jednáních, ze který 

vyplynulo, že škody způsobené po dravci nelze uplatnit, protože nepatří do kategorie Zvláště 

chráněných druhů. 

 

16. Návrh na usnesení svazové konference 

Ing. Švec Václav přednesl návrh usnesení, který bude přílohou tohoto zápisu. 

Hlasování: pro 76 hlasů. Schváleno jednohlasně.  

  

27.02.2021 

 

Zapsal: Ing. Jiří Hlaváček 

Schválil: Ing. Novotný Jaroslav 

prezident ČMS CHPH 



U S N E S E N Í ze svazové konference Českomoravského svazu chovatelů 

poštovních holubů, z.s. konané dne 27.2.2021 formou videokonference. 

 

Svazová konference schvaluje: 

- mandátovou komisi a návrhovou komisi 

- zprávu pokladníka svazu o hospodaření za rok 2020 

- zprávu předsedy ústřední revizní komise 

- finanční rozpočet Svazu na rok 2021 

- členský příspěvek na rok 2021 ve výši 100,- Kč, mimo členů do 18 let 

- cenu kroužků 3,- Kč, závodních gumiček 1,70 Kč a předplatné IZ 160,- Kč 

- termínový kalendář na rok 2021 

- změny a doplnění svazových dokumentů podrobně uvedených v zápise 

- propozice výkonnostních soutěží ČR 2021 

- reprezentační kolekce svazu pro MS holoubat v Srbsku a pro ME v Portugalsku 

- provedení testů na doping v sezoně 2021 

- ocenění soutěží ČR za rok 2020 na celostátní výstavě 2022 

 

Svazová konference bere na vědomí: 

- zprávu prezidenta svazu za rok 2020 

- zprávu mandátové komise 

- informaci o podmínkách FCI pro olympiádu v Rumunsku 2022 

 

Svazová konference ukládá oblastním spolkům 

- zaslat do začátku závodní sezony MVDr. Martinu Poláškovi sumář používaných 

EKS 

 

Svazová konference dále ukládá: 

- Moravskoslezskému spolku CHPH uspořádat Celostátní výstavu poštovních  

holubů v lednu 2022 v Hluku 

 

Návrhová komise: Michaela Mecerová, Ing. Robert Halfar, Ing. Václav Švec 

 



Revizní zpráva ÚRK ČMS CHPH. 

 
ÚRK ČMS CHPH v zastoupení předsedy Oldřicha Svobody dne 17.2.2021 
provedla revizi čerpání rozpočtu ČMS pro rok 2O20. 
Dle doložených dokladů neshledala v rozpočtu a finančních transakcí 
žádnou chybu. 
Revizní komise předkládá tuto zprávu ke schválení při online konferenci 
27.2.2021. 
V příloze je detailní rozpočet. 
 
za ÚRK ČMS CHPH Svoboda Oldřich 
 

 

 

 

 


